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Protokół Nr XXIV/2020 
XXIV sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 21 grudnia 2020 r. 
BR.0002.10.2020 
XXIV Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła w trybie zdalnym o godz. 16.00  
Przewodnicząca Rady Powiatu Monika Ł ępicka-Gij . Oświadczyła, iż w posiedzeniu 
uczestniczy 16 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Obrady są transmitowane, a po zakończeniu sesji nagranie obrad jest udostępniane 
w Biuletynie Informacji Publicznej. Klauzula informacyjna o przetwarzaniu danych 
osobowych wywieszona jest na drzwiach wejściowych do sali obrad. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji porządku obrad. Poinformowała, 
że w statutowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu XXIII sesji Rady Powiatu 
w Giżycku z dnia 26 listopada 2020 r.   
 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXIII/2020. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie.  
Radny Mirosław Nowakowski nie brał udziału w głosowaniu.  
Protokół XXIII sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 26 listopada 2020 r. został przyjęty. 
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady zwróciła się o wnioski i uwagi do porządku obrad. 
Wniosków i uwag nie zgłoszono.  
 
Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad XXIV sesji: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XXIII sesji z dnia 26 listopada 2020 r.   
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Sprawozdanie z realizacji rocznego planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu za rok 2020. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu na rok 2021.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 r.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2020. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają 

z upływem 2020 r. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Giżyckiego na lata 2021 – 2033. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Giżyckiego na rok 2021. 

a. przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 
b. przedstawienie opinii komisji stałych, w tym opinii Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego, 
c. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, 
d. przedstawienie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej i opinii komisji stałych, 
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e. dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 
f. głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

14. Sprawy różne. 
15. Zamknięcie sesji.   

 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta M. Drzażdżewski przedstawił Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu 
Powiatu: 

1. Zajmowaliśmy się sprawami, które są przedmiotem dzisiejszych obrad. 
2. Zdecydowaliśmy o zamianie nieruchomości w Rynie. Okazało się przy 

dokładniejszych pomiarach i wizjach, iż nasza nieruchomość, która jest zajęta pod 
„Zofiówkę” wchodzi ogrodzeniem na sąsiedni grunt. Uznaliśmy, wspólnie 
z właścicielem sąsiedniej nieruchomości, że najlepszym rozwiązaniem będzie 
wydzielenie tej nieruchomości z naszej nieruchomości i dokonanie zamiany. Jest to 
grunt o powierzchni 522 m. Tej zamiany niebawem dokonamy i będzie to z jednej 
strony zbycie a z drugiej nabycie nieruchomości. 

3. Przyjęliśmy plan dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 
2021. Plan został przekazany do opiniowania związkom zawodowym. Po opinii 
będzie ostatecznie zatwierdzony.  

 
O godz. 16:13 do obrad online dołączyła radna M. Dolecka. Od tej pory w posiedzeniu 
uczestniczyło 17 radnych. 
 

4. Zdecydowaliśmy wspomóc kwotą 1.500 zł Fundację Dystans z Wydmin, która jest 
inicjatorem imprezy biegowej organizowanej na terenie Gminy Wydminy i Gminy 
Kruklanki  pod nazwą Borecka Łękuk Trail. 

5.  Rozpatrzyliśmy wniosek Polskiego Stowarzyszenia na rzecz Osób 
z Niepełnosprawnością Intelektualną Koło w Giżycku o zmianę preliminarza 
Warsztatów Terapii Zajęciowej w 2020 r. Zarząd wyraził zgodę na dokonanie 
przesunięć środków w preliminarzu WTZ. 

6. Zatwierdziliśmy Roczny Plan Pracy Środowiskowego Domu Samopomocy przy 
RYSIPON „Dar Serca” w Rynie na 2021 r.  

7. Przyjrzeliśmy się ileż to w ostatnim półroczu wpłynęło do naszego Powiatu środków 
finansowych na pomoc w walce z COVID 19. Okazuje się, iż jest to kwota 
18.674.244 zł, z czego gro pieniędzy, bo 16.850.000 zł przerabiał Powiatowy Urząd 
Pracy na wszelką pomoc skierowaną do przedsiębiorców związaną z realizacją 
poszczególnych tarcz. Pojawiły się również środki, które były skierowane przez Unię 
Europejską za pośrednictwem samorządu województwa, które przede wszystkim były 
kierowane na pomoc różnym instytucjom pomocy społecznej.  

8. Rozstrzygnęliśmy konkurs na prowadzenie nieodpłatnej pomocy prawnej 
i świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego. Pewną część realizują Izby 
Radców Prawnych, czy Rada Adwokacka, a część realizowana jest przez 
Stowarzyszenia i tutaj musieliśmy przejść drogę konkursową. Konkurs wygrała 
Fundacja Inicjatywa Kobiet Aktywnych z Olsztyna. Ta pomoc prawna i poradnictwo 
obywatelskie będzie prowadzone w porozumieniu z naszymi gminami w Urzędach 
Gmin. 

9. Jeden z naszych projektów „Oswoić Autyzm” realizowany w ramach programu Litwa-
Polska został wyróżniony przez Urząd Marszałkowski i zaprezentowany jako dobra 
praktyka, jako pewien wzorzec do naśladowania. 

10. Samorząd województwa zdecydował ostatecznie o dofinansowaniu Mazurskiej Pętli 
Rowerowej – projektu, który jest realizowany przez Stowarzyszenie Wielkie Jeziora 
Mazurskie. Nasz udział sprowadza się do małego fragmentu. Projekt głównie będzie 
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realizowany przez samorządy gminne z obszaru WJM. Wartość projektu to 
81.500.000 zł, z tego dofinansowanie gminy 47.100.000 zł. Oczywiście te kwoty po 
przetargach mogą się jeszcze zmieniać. 

11. Na ostatniej sesji powoływaliśmy przedstawicieli Rady Działalności Pożytku 
Publicznego Powiatu Giżyckiego III kadencji. Przedstawił pełen skład Rady. 

12. Przedstawił informacje związane z COVID i szczepieniami. Zostały uruchomione 
specjalne telefony do udzielania informacji w sprawie szczepień. Swoje pytania 
można kierować dzwoniąc pod numer 989, z zagranicy pod numer 226262989. 
W naszym powiecie Szpital Giżycki został wyznaczony do przeprowadzania tych 
szczepień. Rozmawiał z panią Prezes, która mówi, że przygotowują się do tej akcji, 
bardzo trudnej, bo ta szczepionka wymaga szybkiej dystrybucji i dwukrotnego 
dawkowania. Jeszcze dokładnych szczegółów szpital nie zna.  

13. W szpitalu na razie nie dojdzie do zmian w kierownictwie szpitala, pani Anita 
Karnacewicz nadal pozostanie Prezesem Giżyckiej Ochrony Zdrowia. Szpitalowi 
brakuje, tak jak oświadczyła pani Prezes, kilkuset tysięcy zł środków obrotowych, 
dlatego że mają duże wydatki związane z bieżącą działalnością, czyli o wiele większą 
wypłatą wynagrodzeń dla personelu i większymi wydatkami związanymi z epidemią. 
Nie są to zaległości, które są po stronie samej działalności szpitala. Wynikają 
z sytuacji, która dotyczy wszystkich placówek w Polsce. Jeżeli chodzi o nasze dotacje, 
które w tym roku udzieliliśmy szpitalowi, to zakupy zrealizowane są w ponad 90%. 
Jeszcze jakieś są realizowane. A jeżeli chodzi o tą część, która była przeznaczona na 
realizację remontu dostosowującego szpital do zaleceń straży pożarnej jest to 
rozpoczęte. Procesy przetargowe przedłużają się i niekoniecznie ten zakładany zakres 
będzie w tym roku skończony. Na pewno część będzie w tym roku wykorzystana. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do przedstawionego 
sprawozdania. 
D. Tarara powiedziała, że poza tym, że w szpitalu brakuje środków, to brakuje też dyrektora 
ds. lecznictwa i brakuje go od kilku dobrych miesięcy, co w obecnym czasie jest karygodne. 
Starosta M. Drzażdżewski powiedział, że opiera się na przekazach i informacjach, które 
otrzymał od pana Burmistrza i pani Prezes, bo radni o to prosili na Komisji. Niestety kadra 
lekarska jest również dotknięta COVIDEM i powoduje to zawieszenie niektórych oddziałów, 
oczywiście czasowe, ale to trwa parę dni i powoduje tego typu perturbacje w szpitalu.  
J. Łożyński poprosił Starostę, żeby w obecnej sytuacji kryzysowej monitorować jednak 
sytuację w szpitalu na bieżąco i pod względem organizacyjnym i pod względem finansowym. 
Sytuacja zmienia się dynamicznie. Uważa, że ten stały monitoring sytuacji w szpitalu jest dla 
radnych i Zarządu istotny. 
Starosta M. Drzażdżewski powiedział, że musi chociażby ze względów działalności 
kryzysowej wiedzieć na ile szpital ma zdolność działania. Natomiast jeżeli chodzi o sprawy 
finansowe, to będzie na tyle radnych informował, na ile sam otrzyma informacji, bo 
właścicielem jest miasto. Do tej pory nie było problemu z uzyskaniem jakichkolwiek 
informacji i ma nadzieję, że tak będzie. 
W. Strażewicz zapytał o kontrakty z lekarzami na przyszły rok, czy coś wiadomo, czy są 
podpisane, czy jeszcze trwają negocjacje, jak to wygląda.   
Starosta M. Drzażdżewski odpowiedział, że usłyszał dzisiaj od pani Prezes, że w 90% 
negocjacje są na ukończeniu, więc ma nadzieję, że tak jest. 
D. Tarara dodała, że nie wszystkie są podpisane. Negocjacje trwają, na niektórych 
oddziałach są problemy, kadrowe też. 
Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
Wniosków i zapytań nie zgłoszono.  
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Ad. 6. Sprawozdanie z realizacji rocznego planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej 
Rady Powiatu za rok 2020. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o uwagi i pytania do przedstawionego 
sprawozdania.  
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady oznajmiła, iż Rada Powiatu zapoznała się ze Sprawozdaniem nie 
zgłaszając uwag. 
 
Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu na rok 2021.  
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisje: Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych i Edukacji 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.   
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie.    
Uchwała Nr XXIV.167.2020 w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu na rok 2021 została podjęta – stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 
W dniu 13 listopada 2020 r. do Rady Powiatu wpłynęła petycja, w której autor zwrócił się 
o przyjęcie stanowiska potępiającego akty agresji w trakcie demonstracji potępiających wyrok 
Trybunału Konstytucyjnego w sprawie prawa aborcyjnego. Powyższą petycję 
Przewodnicząca Rady Powiatu skierowała do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja na 
posiedzeniu w dniu 2 grudnia 2020 r. jednomyślnie postanowiła zarekomendować Radzie 
Powiatu odrzucenie petycji, uzasadniając to tym, że  Rada Powiatu w dotychczasowej historii 
nigdy nie zajmowała stanowisk dotyczących konfliktów społecznych i politycznych 
o charakterze ogólnopolskim. W powyższej kwestii również takiego stanowiska nie powinna 
przyjmować. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisje: Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych i Edukacji 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.   
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 12, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 5.   
Uchwała Nr XXIV.168.2020 w sprawie rozpatrzenia petycji została podjęta – stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 r.  
Przewodnicząca Rady zwróciła uwagę, że w trakcie Komisji zostały wprowadzone 
autopoprawki do przedstawionego projektu uchwały. Głosować będą po uwzględnieniu 
autopoprawek, czyli wersję ostateczną.      
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 
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Zmiana uchwały Nr XVII.128.2020 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 26 marca 2020 r. (zm.: 
Uchwała Nr XXII.160.2020 z 29 października 2020 r., Uchwała Nr XXIII.164.2020 z dnia 26 
listopada 2020 r.) w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych w 2020 r. wynika z  braku możliwości realizacji turnusów 
rehabilitacyjnych, związanego z czasowym wstrzymaniem organizacji tego zadania z powodu 
COVID-19, a także brakiem możliwości wydatkowania pozostałych środków przez 
Powiatowy Urząd Pracy. 
Dążąc do racjonalnego wydatkowania środków dokonuje się zwiększenia w dziale 
dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki 
pomocnicze przyznane osobom niepełnosprawnym. 
Podział środków na rehabilitację społeczną i zawodową obrazuje poniższa tabela: 

 
L.p. Nazwa zadania Plan 2020 

(w zł) 
Zmiany 
( w zł) 

Po zmianach 
( w zł) 

1. Finansowanie wydatków na instrumenty i usługi 
rynku pracy na rzecz osób niepełnosprawnych 
poszukujących pracy i nie pozostających w 
zatrudnieniu (art. 11)- stypendia z tytułu stażu, 
zwrot kosztów dojazdów na staże, zwrot 
kosztów badań lekarskich: staże  

19.960,00 - 1.681,62 18.278,38 

Razem środki finansowe na zadania z zakresu 
rehabilitacji zawodowej 

19.960,00 - 1.681,62 18.278,38 

2. Dofinansowanie kosztów działania warsztatów 
terapii zajęciowej  

1.024.800,00 0 1.024.800,00 

3. Dofinansowanie uczestnictwa osób 
niepełnosprawnych i ich opiekunów 
w turnusach rehabilitacyjnych  

122.433,00 
 

- 32.855,00 89.578,00 

4. Dofinansowanie likwidacji barier 
architektonicznych, w komunikowaniu się 
i technicznych, w związku z indywidualnymi 
potrzebami osób niepełnosprawnych 

275.286,99 0 275.286,99 

5. Dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji 
i turystyki osób  niepełnosprawnych  

7.190,00 0 7.190,00 

6. Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 
rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne 
i środki pomocnicze przyznane osobom 
niepełnosprawnych 

524.734,01 + 34.536,62 559.270,63 

Razem środki finansowe na zadanie z zakresu 
rehabilitacji społecznej 

1.954.404,00 + 1.681,62  1.956.125,62 

 OGÓŁEM środki finansowe na zadania 
z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej 

1.974.404,00 0 1.974.404,00 

 
Radni zostali zapoznani z pozytywną opinią Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 
Niepełnosprawnych z dnia 8 grudnia 2020 r. w sprawie proponowanego podziału środków – 
załącznik nr 8 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisje: Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych i Edukacji 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.   
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Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 2.   
Uchwała Nr XXIV.169.2020 zmieniająca uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 r. została 
podjęta – stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2020. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 
Wydatki:  
Zmiany dotyczą przesunięć między paragrafami planu wydatków (w tym tzw. utworzenia 
nowych paragrafów) w celu realizacji harmonogramów projektów finansowanych 
i współfinansowanych z udziałem środków europejskich w warunkach  zaistniałej sytuacji 
epidemiologicznej:  
Rozdz.80102 – „Współpraca sukcesem w terapii” (PZOSiPO), 
Rozdz.80120 – „Podniesienie jakości oferty edukacyjnej ukierunkowanej na rozwój 
kompetencji kluczowych uczniów z obszaru Krainy WJM” (II LO),  
Rozdz.80147 – „Efektywna strategia w edukacji czytelniczej uczniów” (PORE).  
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisje: Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych i Edukacji 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.   
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 11, „przeciw” – 2, „wstrzymujący się” – 4.   
Uchwała Nr XXIV.170.2020 w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 
2020 została podjęta – stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają 
z upływem 2020 r. (po autopoprawce) 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 
Wymienione zadania nie zostaną zrealizowane do końca 2020 r. z uwagi na panującą 
pandemię COVID-19 i: 
 ad.1) przeciągające się konsultacje społeczne w zakresie rozwiązań projektowych 
przedmiotowego zadania,  
ad.2) przerwanie łańcucha dostaw komponentów produkcyjnych, w związku z czym 
wykonawca nie jest w stanie do końca roku dostarczyć sprzętu, który jest jednym 
z elementów umowy. 
Zgodnie z art. 263 ustawy o finansach publicznych niezrealizowane kwoty wydatków budżetu 
jednostki samorządu terytorialnego wygasają z upływem roku budżetowego. Jednak organ 
stanowiący jednostki samorządu terytorialnego może ustalić, w drodze uchwały, wykaz 
wydatków, które z końcem roku nie wygasają oraz określić ostateczny termin dokonania 
wydatku, który nie może być dłuższy niż  30 czerwca roku następnego.  
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisje: Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych i Edukacji 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.   
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 3.   
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Uchwała Nr XXIV.171.2020 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają 
z upływem 2020 r. została podjęta – stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2021 – 2033. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały w terminie ustawowym został 
przesłany radnym, był również przedmiotem prac Komisji.  
Starosta M. Drzażdżewski powiedział, że w stosunku do projektu, który został złożony 
16 listopada 2020 r. nie dokonują istotnych zmian poza tą związaną z realizacją projektu 
„Podniesienie jakości oferty edukacyjnej ukierunkowanej na rozwój kompetencji kluczowych 
uczniów z obszaru Krainy Wielkich Jezior Mazurskich”. Projekt realizuje już II Liceum 
Ogólnokształcące a teraz dołącza I Liceum Ogólnokształcące i z tym związane są zmiany. 
Poza tym w projekcie WPF oraz budżecie na przyszły rok dokonują paru zmian 
„kosmetycznych” wynikających albo z błędów literowych bądź przesunięć w kolumnach nie 
mających wpływy na całą wysokość budżetu. Patrząc na projekt budżetu, jak również na 
WPF można zauważyć, że zabezpieczone są właściwie wszelkie wydatki związane 
z prowadzeniem naszych zadań. Do zadań, które postawiliśmy sobie jako priorytety należy 
pomoc szpitalowi, która będzie bardzo potrzebna. Określili śmy również katalog inwestycji,  
czyli wydatków majątkowych, które w dużej mierze jednak zależą od pomocy rządowej. 
Widzimy, z roku na rok, coraz bardziej uzależnianie naszych pieniędzy od decyzji rządowych 
i od budżetu państwa. Dotyczy to wydatków bieżących jak i wydatków inwestycyjnych. 
Oczywiście nie można być takim hiper optymistą, bo nikt z nas nie wie, jaki wpływ sytuacja 
epidemiologiczna będzie miała na gospodarkę, a tym samym również na dochody budżetowe. 
Wykorzystując wszelkie nasze możliwości zarówno budżet jak i WPF na razie zabezpieczają 
naszą działalność. W jakieś mierze również zakładamy realizację tych priorytetowych zadań 
inwestycyjnych. Chciałoby się powiedzieć, że ten budżet będzie zrealizowany, ale na dzisiaj 
ani rząd ani żaden samorząd nie jest do końca pewien, jak będzie wyglądał przyszły rok pod 
względem finansowym, jakiego rodzaju skutki przyniesie nam epidemia.   
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady poinformowała o Uchwale Nr RIO.IV-0120-401/20 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 3 grudnia 2020 r., która 
zawiera pozytywną opinię nt. projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Giżyckiego na lata 2021 – 2033 – załącznik nr 15 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji o opinię do projektu 
uchwały. 
Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego powiedział, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Giżyckiego na 
lata 2021-2033 oraz projekt budżetu Powiatu Giżyckiego na rok 2021. 
Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Edukacji powiedziała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Giżyckiego na 
lata 2021-2033 oraz projekt budżetu Powiatu Giżyckiego na rok 2021. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 10, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się” – 6. 
Uchwała Nr XXIV.172.2020 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2021 – 2033 została podjęta – stanowi załącznik nr 16 do 
protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  
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Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Giżyckiego na rok 
2021. 

a. przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 
Starosta M. Drzażdżewski powiedział, że omawiając WPF nie da się nie omówić 
przyszłorocznego budżetu, bo zawsze pewne założenia budżetowe na kolejny rok mają 
znaczący wpływ na WPF. Przede wszystkim zabezpieczyli kwestie wydatków bieżących 
jeżeli chodzi o bezpośrednie funkcjonowanie naszych jednostek, szczególnie szkół. Tutaj 
będziemy musieli uzbroić się w rygor przyglądania się na bieżąco wydatkom. Po drugie 
najważniejsza była kwestia wydatków majątkowych i dotacji majątkowych, które 
przewidzieli a wśród nich przede wszystkim wydatków związanych ze szpitalem i potrzebami 
szpitala. Wśród inwestycji do największych należy sala gimnastyczna Specjalnego Ośrodka 
Szkolno-Wychowawczego w Giżycku oraz modernizacja Alei 1 Maja w Giżycku. Niestety 
wszystkie inwestycje uzależnione są od funduszy zewnętrznych i od tego, czy te inwestycje, 
czy potrzeby naszych mieszkańców znajdą uznanie w administracji rządowej. Będziemy się 
oczywiście ubiegali z różnych źródeł o dofinansowanie każdej z tych inwestycji, nie 
zapominając o wsparciu gmin, które szczególnie przy inwestycjach drogowych, ale i przy 
remontach drogowych  zawsze uczestniczą. 
 

b. przedstawienie opinii komisji stałych, w tym opinii Komisji Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że zarówno Przewodnicząca Komisji Spraw 
Społecznych i Edukacji jak i Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 
przedstawili już opinię do projektu budżetu przy procedowaniu WPF.  
Przewodnicząca Rady poinformowała o wyciągu z protokołu nr 5.2020 z V posiedzenia 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku z dnia 27 listopada 2020 r. zawierający pozytywną opinię 
projektu budżetu powiatu na rok 2021 w zakresie bezpieczeństwa publicznego i ochrony 
przeciwpożarowej – załącznik nr 18 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady poinformowała o Uchwale Nr 19.2020 Powiatowej Rady Działalności 
Pożytku Publicznego Powiatu Giżyckiego z dnia 2 grudnia 2020 r. w sprawie zaopiniowania 
projektu budżetu Powiatu Giżyckiego na rok 2021 w zakresie planowanych kwot dotacji na 
zadania realizowane przez podmioty nienależące do sektora finansów publicznych – załącznik 
nr 19 do protokołu.  
 

c. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 
Przewodnicząca Rady przedstawiła Uchwałę Nr RIO.IV-0120-400/20 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 3 grudnia 2020 r. zawierającą 
pozytywną opinię nt. projektu uchwały budżetowej Powiatu Giżyckiego na 2021 rok oraz 
pozytywną opinię nt. możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie 
budżetu Powiatu Giżyckiego na 2021 rok – załącznik nr 20 do protokołu. 
 

d. przedstawienie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej i opinii komisji stałych 

Starosta M. Drzażdżewski: bez uwag.  
 

e. dyskusja nad projektem uchwały budżetowej 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję: 
Dyskusji nie podjęto. 
 

f. głosowanie nad projektem uchwały budżetowej 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.  
Wynik głosowania: „za” – 10, „przeciw” – 3 „wstrzymujący się” – 4. 
Uchwała Nr XXIV.173.2020 w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Giżyckiego na rok 
2021 została podjęta – stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
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Protokół głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  
 

Starosta M. Drzażdżewski podziękował za przyjęcie budżetu. 
 
Ad. 14. Sprawy różne. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że: 

• Lokalna Grupa Działania z Lokalną Grupą Rybacką przekazała radnym informację 
w postaci prezentacji o swojej działalności i o jeszcze możliwych środkach, które są 
do uzyskania w ramach tych organizacji. Bardzo prosi o zapoznanie się z tym 
materiałem, 

• prześle informacje o kolejnych trzech petycjach, które wpłynęły do Starostwa. Z tych 
trzech petycji jedna jest kierowana do Rady i dotyczy podjęcia uchwały w sprawie 
masowych szczepień no chorobę COVID 19. Pozostałe dwie petycje złożone są 
w sprawie utrzymania dróg i zajmie się tym Zarząd Powiatu. Petycje zostały 
przesłane do Rady do wiadomości. Komisję Skarg, Wniosków i Petycji będzie prosiła 
o rozpatrzenie petycji, która wg kompetencji jest do rozpatrzenia przez Radę Powiatu. 

 
Na zakończenie Przewodnicząca Rady oraz Starosta złożyli życzenia z okazji Świąt Bożego 
Narodzenia. 
 
Ad. 15. Zamknięcie sesji.   
Wobec wyczerpania porządku obrad XXIV sesji o godz. 17:08 Przewodnicząca Rady 
zamknęła obrady online.   
 
Pełny przebieg obrad został zamieszczony na nośniku informatycznym i stanowi integralną 
część protokołu.   
 
Protokołowała                                                                 Przewodnicząca Rady Powiatu  
 
Agnieszka Jarocka                Monika Łępicka-Gij  
 
 
 
 
 


